

# Styremøte

Sola flyklubb

Referat



|            |                                                                        |                                             |                                                        |                                                |
|------------|------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------|--------------------------------------------------------|------------------------------------------------|
| Dato:      | 27.01.2026, kl.18:00.                                                  |                                             |                                                        |                                                |
| Sted:      | Klubbhuset                                                             |                                             |                                                        |                                                |
| Styret:    | Kjetil Føyen<br>Ivar A. Devold                                         | Bjarte Skogøy<br><del>Marielle Hellem</del> | Geir Gullestad Pettersen                               |                                                |
| Vara:      | Gustav Nødland                                                         | Markus Stangeland                           |                                                        |                                                |
| Fagsjefer: | <del>Leif Olsen</del><br><del>Per Ingar Mortensen</del><br>Eirik Walle | Daniel Mitchell<br><del>Rune Hilseth</del>  | <del>Leif Bjarte Vold</del><br><del>Arild Flesjø</del> | Tormod Olsen<br><del>Aleksander Eikeland</del> |
| Andre:     |                                                                        |                                             |                                                        |                                                |

## Saksliste:

### 1. Sikkerhetstema:

Lurt å monitorere nærmeste alternative frekvens G/TMA

Viktig å bruke halvsirkelhøydene i ukontrollert luftrom.

### 2. Info fra fagsjefer og ledere:

- Flytryggingsleder, Tormod Olsen

Jobber med pokal til navigatørprisen.

Mangler vester. Har vi svin?

Sjekker pris på nye vester.

- Undervisningsleder, Daniel Mitchell

Ikke noe nytt fra skolen. Alt går som normalt.

- Flytjenesten, Eirik Walle

Fokus på sikkerhetssystemet. Skal gå gjennom risikomatrisen slik at den passer til bruk her.

Terje Glendrange - NK i flytjenesten.

Rune vil være hovedansvarlig for øvelser og FAKS (Felles Aksjonsstøtte).

Rune har og også sagt seg villig til å være prosjektleder for RECON-poden, med Markus som prosjektassistent.

Eirik vil ha det overordnede ansvaret for implementeringen fra teknisk til operativ godkjenning av RECON i FT, Sola FK.

Markus - Ansvar for nødnett og IT

Geir - Kan støtte opp rundt systemer

Ragnar - Sjekke om han kan ha ansvar for materiell.

Får recon-pod fra NLF.

Har som mål å være godkjent innen påske.

# Styremøte

Sola flyklubb

Referat



## 3. Økonomi:

- Nok penger på bok til å betale regninger. Januar er alltid litt tung etter at vi har betalt festeavgift og landingsavgifter.  
Husk å betale, ellers forsvinner tilgangen til myweblog fra februar.  
Møte med Avinor forrige onsdag ang. festeavgift.  
Går fra å betale 40% av markedspris til 75%. Tilbud om en opptrappingsplan slik at vi ikke går direkte fra 40% til 75%. Det jobbes med å ende opp på et lavere nivå enn 75%.  
Vi må se på hvor mye det skal være naturlig at leietakere betaler, basert på forbruk og festeavgifter. Må ta en gjennomgang av kontraktene.

## 4. Eventuelt:

- Skal lage en film for å reklamere for flyskolen. Kjetil tar ansvar for litt research.
- Vaske-kvinnen har sagt opp. Så stillingen er ledig.

## 5. Aksjonslogg:

| # | Pågående Aksjoner                                                                                                                                                       | Ansvarlig            | Status | Åpnet    |
|---|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------|--------|----------|
| 1 | Undersøke muligheter for flyskrek kurs.<br><i>Kan være muligheter for donasjoner fra Gjensidige, etc.</i>                                                               | Kjetil               | På is  | 27.04.21 |
| 2 | Ta "sky-lounge" prosjekt videre.                                                                                                                                        | Kjetil               | På is  | 25.05.21 |
| 3 | Holde medlemskampanje for å øke medlemsbasen.<br><i>Evt opplegg på Clarion Hotell er del av denne kampanjen.</i><br><i>Opplegg for å få i gang «sovende» medlemmer.</i> | Kjetil               | På is  | 25.10.22 |
| 4 | Opprette ett dokument/prosedyre for innmelding i klubben.                                                                                                               | Marielle/Kjetil      | På is  | 25.10.22 |
| 5 | Diskutere de nye satsene for adgangskort.<br><i>Samme som over. Må sende ut melding til medlemmene og ansvar gjøre dem ang. purring av gebyr. Purringen sent</i>        | Kjetil               | Pågår  | 28.11.23 |
| 6 | Prosjekt med fornying av flyparken. Presentert 26.nov. og 9.januar. Prosjektet fortsetter.                                                                              | Daniel/Markus /Kyrre | Pågår  | 30.10.24 |
| 7 | Sjekke opp løsninger og forsikring ifht. Brannsikring                                                                                                                   | Arild/Kjetil         | Ny     | 29.04.25 |

| Utførte Aksjoner                                                                                                                        |                      |        | Lukket   |
|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------|--------|----------|
| Skaffe oversikt over hvilke av flyene våre som kan gå på Mogas / UL91. Tema diskutert på styremøte 30.10.24. DAG og MTX kan gå på MOGAS | Kjetil/Markus/ Kyrre | Utført | 16.02.25 |

\*Utførte aksjoner slettes etter ca. 6 mnd.

Referent: Bjarte Skogøy